
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 10. říjen 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 12:15  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: prof. Ing. Petr Kalenda, CSc.  
Hosté: doc. Ing. Jiří Kubeš, Ph.D., Mgr. Irena Reimannová, Ph.D., Mgr. Ondřej Krása, Ph.D., 
Mgr. et Mgr. František Válek, prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D.  
 
č. j.: akred/0013/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního 

programu German for Professional Practice Fakulty filozofické. 
3. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního 

programu Religionistika Fakulty filozofické. 
4. Projednání návrhu na doplnění členů odborných komisí RVH. 
5. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského akademicky zaměřeného 

studijního programu English Philology Fakulty filozofické. 
6. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci doktorského studijního programu Aplikovaná 

informatika a jeho anglického ekvivalentu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-
správní. 

7. Návrhy žádostí o akreditaci NAÚ habilitačních a jmenovacích řízení Fakulty chemicko-
technologické. 

- Analytická chemie 
- Anorganická chemie 
- Fyzikální chemie 
- Chemie a technologie anorganických materiálů 
- Organická chemie 
- Povrchové inženýrství 
- Technologie organických látek. 

8. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
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9. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty ekonomicko-správní. 

10. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty chemicko-technologické. 

11. Příprava Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností UPCE. 

12. Různé. 
13. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního programu German 
for Professional Practice Fakulty filozofické (FF/2022/153/1). 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přiblížila přítomným členům průběh projednávání žádosti 
Fakulty filozofické o akreditaci NAÚ studijního programu German for Professional Practice. Řízení bylo 
dne 12.9. přerušeno a fakulta byla vyzvána k úpravě akreditačního spisu Na jednání RVH byli přivítáni 
zástupci Fakulty filozofické, děkan, doc. Kubeš a proděkanka pro vzdělávání, dr. Reimannová. Děkan 
fakulty vysvětlil důvody, které motivují fakultu k zařazení tohoto studijního programu do nabídky 
a konstatoval, že získání akreditace projednávaného studijního programu je v zájmu fakulty.  
V otevřené diskusi byla řešena otázka přiměřenosti pedagogické zátěže zapojených akademických 
pracovníků, kteří zajišťují výuku také v českém ekvivalentu studijního programu. Dále byla diskutována 
unikátnost nabízeného oboru studia a problematika zapojení odborníků z praxe. 
Předsedkyně humanitní odborné komise, prof. Lenderová, přiblížila průběh opětovného projednání 
žádosti členy komise a konstatovala, že fakulta žádost opravila ve všech bodech výzvy RVH. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu German 
for Professional Practice, č. FF/2022/153/1, se standardní dobou studia tři roky, a doporučuje rektorovi 
předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Religionistika Fakulty filozofické. 
Prof. Molková pozvala na jednání zástupce Fakulty filozofické, děkana, doc. Kubeše, proděkanku 
pro vzdělávání, dr. Reimannovou, vedoucího katedry filozofie a religionistiky, dr. Krásu a zástupce 
garanta projednávaného studijního programu Religionistika, Mgr. Válka.  
Zástupci přiblížili přítomným členům genezi v současnosti realizovaného studijního programu, vývoj 
situace na pracovišti religionistiky a důvody, které vedou fakultu k podání žádosti o novou akreditaci. 
Prof. Lenderová seznámila přítomné se stanoviskem odborné komise a připomínkami interního 
hodnotitele žádosti. Zástupci fakulty reagovali na jednotlivé připomínky odborné komise. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na problematiku koncepce 
studijního programu, zařazení povinně volitelných předmětů do studijního plánu a jejich vliv na profil 
absolventa. Z důvodu potřeby doplnění předložené žádosti navrhuje odborná komise projednávání 
žádosti přerušit. Předseda RVH požádal přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice dne 10. října 2022, v souladu s ustanovením čl. 20 
odst. 3 písm. b) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 14 odst. 17 Akreditačního řádu Univerzity 
Pardubice, současně s výzvou k odstranění nedostatků podané žádosti rozhodla takto:  
Řízení ve věci žádosti Fakulty filozofické Univerzity Pardubice, č.j. FF/2022/167/1, ze dne 1. září 2022, 
o schválení záměru předložit akreditačnímu úřadu žádost o akreditaci bakalářského akademicky 
zaměřeného studijního programu Religionistika se standardní dobou studia 3 roky, formou studia 
prezenční, zařazeného ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Filozofie, religionistika a teologie, se přerušuje na dobu jeden měsíc od doručení tohoto 
usnesení. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Projednání návrhu na doplnění členů odborných komisí RVH. 
Prof. Molková představila přítomným členům návrhy děkanů Fakulty chemicko-technologické, Fakulty 
zdravotnických studií a Dopravní fakulty Jana Pernera na doplnění členů odborných komisí RVH. 
Důvodem pro navýšení počtu členů odborných komisí je především zajištění procesu hodnocení kvality 
studijních programů, který přinese vyšší objem administrativní zátěže odborných komisí. K bodu 
jednání byla otevřena diskuse, která se týkala především stupně vědecké hodnosti členů odborných 
komisí a možnosti navázat rozdílené požadavky na obory FORD. Tato problematika bude diskutována 
v budoucnu. 
Fakultami byli navrženi celkem čtyři noví členové odborných komisí. Prof. Molková požádala přítomné 
o tajné hlasování.  
 

Odborná komise RVH Navrhovaný člen Navrhovatel Hlasů 

Ekonomická 
Ing. Jan Vávra, Ph.D. FCHT 7 

doc. Ing. Jana Holá, Ph.D. FZS 8 

Technická doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D. DFJP 8 

Humanitní doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D., MBA  FZS 8 

 
Usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala návrhy děkanů na doplnění členů 
odborných komisí a schvaluje doc. Ing. Petra Voltra, Ph.D. členem technické odborné komise, 
doc. RNDr. ThLic. Karla Sládka, Ph.D., MBA členem humanitní odborné komise a Ing. Jana Vávru, Ph.D. 
a doc. Ing. Janu Holou, Ph.D. členy ekonomické odborné komise. 
 

Jednání opustil prof. Čapek. 
 

5. Návrh žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního 
programu English Philology Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila žádost Fakulty filozofické o akreditaci NAÚ navazujícího magisterského 
studijního programu English Philology, který je anglickou mutací fakultou již uskutečňovaného 
studijního programu Anglická filologie. Studijní program byl projednán humanitní odbornou komisí. 
Interní hodnotitelka shledala několik formálních nedostatků. Z tohoto důvodu komise navrhuje 
projednávání žádosti přerušit a požádat fakultu o dopracování akreditačního spisu. K bodu jednání byla 
otevřena diskuse.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice dne 10. října 2022, v souladu s ustanovením čl. 20 
odst. 3 písm. b) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 14 odst. 17 Akreditačního řádu Univerzity 
Pardubice, současně s výzvou k odstranění nedostatků podané žádosti rozhodla takto:  
Řízení ve věci žádosti Fakulty filozofické Univerzity Pardubice, č.j. FF/2022/168/1, ze dne 5. září 2022, 
o schválení záměru předložit akreditačnímu úřadu žádost o akreditaci navazujícího magisterského 
akademicky zaměřeného studijního programu English Philology se standardní dobou studia 2 roky, 
formou studia prezenční, zařazeného ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
do oblasti vzdělávání Filologie, se přerušuje na dobu jeden měsíc od doručení tohoto usnesení. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci doktorského studijního programu Aplikovaná informatika 
a jeho anglického ekvivalentu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, která požádala o akreditaci 
doktorského studijního programu Aplikovaná informatika. Proděkanka pro studium a pedagogickou 
činnost, prof. Komárková, představila koncepci studijního programu a vysvětlila jeho programu, 
který byl dosud uskutečňován ve spolupráci s UHK. 
Své stanovisko k předkládané žádosti přednesl zpravodaj technické odborné komise, prof. Mikulášek. 
Na základě závěrů obou hodnotitelů navrhuje zpravodaj udělení akreditace na pět let s nápravným 
opatřením a kontrolní zprávou. Prof. Molková seznámila přítomné se stanoviskem technické odborné 
komise, které je totožné se stanoviskem zpravodaje. Prof. Komárková reagovala na připomínky 
uvedené v posudcích. K bodu jednání byla otevřena diskuse, která se týkala především záruky navýšení 
mezinárodního rozměru tvůrčí činnosti zapojených akademických pracovníků, problematiky v žádosti 
uvedeného vysokého počtu přijímaných studentů ve srovnání s uvažovaným počtem školitelů a možné 
spolupráce s Fakultou elektrotechniky a informatiky. Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci 
dokládá soulad studijního programu se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty 
ekonomicko-správní a splňuje požadavky standardů.   
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrzích usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 10. října 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 15. července 2022, 
číslo FES/2022/154/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Aplikovaná informatika se standardní 
dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Informatika, pro uskutečňování Fakultou 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 10. října 2027, s nápravným 
opatřením do 31. prosince 2022 a kontrolní zprávou do 31. prosince 2025. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 6.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 10. října 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 15. července 2022, 
číslo FES/2022/155/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Applied Informatics se standardní 
dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Informatika, pro uskutečňování Fakultou 
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ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 10. října 2027, s nápravným 
opatřením do 31. prosince 2022 a kontrolní zprávou do 31. prosince 2025. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Návrhy žádostí o akreditaci NAÚ habilitačních a jmenovacích řízení Fakulty chemicko-
technologické. 
 
7.1 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Analytická chemie. 
Prof. Molková stručně představila žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Analytická chemie a seznámila přítomné členy s hlavními 
body interního posudku a výsledným posouzením akreditační žádosti technickou odbornou komisí. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala členy RVH o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 7.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Analytická chemie, č. FCHT/2022/160/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.2 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Anorganická chemie. 
Prof. Molková seznámila přítomné se žádostí žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Anorganická chemie, přednesla hlavní body hodnotícího 
posudku a stanoviska technické odborné komise. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Anorganická chemie, č. FCHT/2022/161/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.3 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Fyzikální chemie. 
Prof. Molková stručně představila žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Fyzikální chemie a seznámila přítomné členy s hlavními body 
interního posudku a výsledným posouzením akreditační žádosti technickou odbornou komisí. K bodu 
jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala členy RVH o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 7.3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Fyzikální chemie, č. FCHT/2022/162/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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7.4 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Chemie a technologie anorganických materiálů. 
Prof. Molková seznámila přítomné se žádostí žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Chemie a technologie anorganických materiálů, přednesla 
hlavní body hodnotícího posudku a stanoviska technické odborné komise. K bodu jednání byla 
otevřena diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7.4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Chemie a technologie anorganických materiálů, č. FCHT/2022/163/1 a doporučuje rektorovi 
předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.5 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Organická chemie. 
Prof. Molková stručně představila žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Organická chemie a seznámila přítomné členy s hlavními 
body interního posudku a výsledným posouzením akreditační žádosti technickou odbornou komisí. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala členy RVH o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 7.5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Organická chemie, č. FCHT/2022/164/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.6 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Povrchové inženýrství. 
Prof. Molková seznámila přítomné se žádostí žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Povrchové inženýrství, přednesla hlavní body hodnotícího 
posudku a stanoviska technické odborné komise. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7.6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
v oboru Povrchové inženýrství, č. FCHT/2022/165/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7.7 Návrh žádosti o akreditaci NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Technologie organických látek. 
Prof. Molková stručně představila žádost Fakulty chemicko-technologické o akreditaci NAÚ 
habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Technologie organických látek a seznámila přítomné členy 
s hlavními body interního posudku a výsledným posouzením akreditační žádosti technickou odbornou 
komisí. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala členy RVH o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 7.7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty chemicko-
technologické předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 
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v oboru Technologie organických látek, č. FCHT/2022/166/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost 
Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Prof. Molková představila přítomným členům změny méně závažného charakteru realizované Fakultou 
elektrotechniky a informatiky celkem v šesti studijních programech. Elektronickou verzi materiálů měli 
členové RVH k dispozici v datovém úložišti. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. . Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila tři skupiny změn méně závažného charakteru ve studijních programech 
Fakulty ekonomicko-správní. Podklady pro projednání tohoto bodu byly členům RVH předem dány 
k dispozici elektronicky, prostřednictvím datového úložiště. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
chemicko-technologické. 
Prof. Molková seznámila přítomné se skupinou změn méně závažného charakteru realizovaných 
ve studijních programech Fakulty chemicko-technologické. Oznámení změn byly členům RVH dány 
k dispozici předem, zpřístupněním v datovém úložišti RVH. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
11. Příprava nové verze Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností UPCE. 
Prof. Molková informovala, že za rok 2022 bude nutné vytvořit zcela novou zprávu o vnitřním 
hodnocení a požádala přítomné členy o impulzy a návrhy na inovaci obsahové stránky této zprávy. 
Návrh základní struktury zprávy o vnitřním hodnocení bude projednán na příštím jednání RVH. 
 
12. Různé. 
Ing. Matušková informovala o účasti zástupců SRUPy na Konferenci akademických senátorů 
a senátorek, která byla pořádána SKRVŠ v Brně. Hlavními tématy konference byla připravovaná novela 
zákona o vysokých školách, zajišťování kvality a zapojení studentů do hodnotících procesů vysokých 
škol.  
Prof. Molková upozornila na povinnost oznamovat změny v realizovaných habilitačních a jmenovacích 
řízení na NAÚ. Je třeba rozdělit kompetence mezi RVTČ a OV, v nejbližší budoucnosti tedy bude 
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problematika projednána mezi zástupci obou oddělení a nastaven proces sledování změn 
v akreditacích habilitačních a jmenovacích řízeních. 
 

8. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala členům RVH za účast na jednání, upozornila na datum příštího jednání, 
pondělí 14. listopadu, a ukončila zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 10. října 2022 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


